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Acabat aquest assumpte es retira de la sala de 
sessions el Dr. Bonifaci.

Passa a tractar-se dels serveis del Sindicat;
' Caixa de Crédit.— El Dr. Pere Mas i Oliver 

informa del résultat de la reunió celebrada per 
la Comissiô que té cura d’aquest Servei el dia 
d’ahir, i sotmet a la consideració del Conseil l’ex- 
pedient nûm. 15, que és aprovat, acordant es 
concedeixi un préstec de mil pessetes al sollici
tant amb la condicio expressa de què l’operaciô 
sigui avalada pel Dr. R. T. i S., que oferi l’aval 
i la signatura de tots els*. documents que es deri
vili de l’atorgació del préstec.

En virtut de l’article 13 del Reglament d'a- 
questa Caixa, s’acorda concedir un anticip de mil 
pessetes.

Casal del Metge.— El Dr. Barnadas informa 
de la reunió celebrada el dia 23 dels corrents per 
la Comisiô que cuida del Casal.

Exposa els estudis fets respecte a la reducciô 
de l’escriptura de constituciô de l’entitat Casai 
i s’acorda ajornar aquest assumpte fins el mo
ment de comptar ja amb una oferta concreta 
d’adquisició de solar 0 immoble i quan sigui con- 
vocada l’Assemblea de conformitat amb els acords 
de l’ordinària que es celebrà el juny d’aquest 
àny.

El Dr. Barnadas sotmet a la consideració del 
Conseil una oferta concreta d’un immoble que la 
Comissiô en principi creu que reuneix bones 
coridicions. S ’acorda que per la Comissiô i els 
individus del Conseil del Sindicat sigui visitât 
aquest immoble, per a la qual cosa oportunament 
seran cursades les convocatòries pel Secretari, i 
en cas d’interessar es facin els estudis de con
formitat amb els acords vigents.

A  proposta del Dr. Riera s’acorda que s’indi- 
qui a la Comissiô que malgrat les gestions que 
s’ha acordat portar a terme, es continui, com fins 
ara, mirant d’obtenir per tots els mitjans ofer- 
tes de cases i solars.

Caixa de Beneficència.— El Dr. îFontbona ex
posa un cas que s ’ha présentât que recla.ma una 
resolució urgent i respecte el qual no ha pogut de
liberar la Comissiô, encara que s’han canviat im
pressions entre alguns dels membres de la matei- 
xa respecte aquest cas.

S’examina la situació del Dr. R. V. i L. i s’a
corda concedir una subvenció, durant très me- 
sos, per a completar les despeses del seu inter-

nat a l’Institut neuro-psiquiàtric de Torre Camp- 
derà fins a un màxim de 50 pessetes mensuals, 
niés 150 pessetes pel primer mes d’internat.

Es tracta dels casos que afecten als partits. Es 
llegeix una comunicaciô signada per vuit veïns 
del poble d'e Vallfogona de Riucorp exposant 
una qüestiô de competència profesèional que s’ha 
plantejat a dit poble. S ’acorda contestar que çl 
Sindicat, pel seu Estatut actual, li és privât d’o- 
cupar-se d’aquestes questions.

A  proposta del Dr. Marti, s’acorda atorgar un 
vot de confiança als Delegats del Conseil en el 
partit de Reus, per organitzar una série de con- 
ferències cientifiques pel s metges de la comar- 
ca,~sôta el patronatge del Sindicat i fent la de- 
guda propagandà des del B utlletî.

El senyor Secretari demanà al Conseil que con- 
creti la redacciô de la plaqueta que ha d’ésser 
collocada al peu del bust del Dr. Puig i Sais, que 
ja està enllestit. S ’acorda que la redacciô sigui: 
“ El Sindicat de Metges de Catalunya al seu pri
mer Président Dr. Hermenegild Puig i Sais 
(1920-1927)” .

El Dr. Riera, en nom d’un company de la pro- 
vincia de Girona, présenta al Conseil una mociô 
perquè sigui traslladada a la Comissiô que té en 
estudi la implantaciô de l’Assegurança de Velle- 
sa. Exposa, en ternies générais, el concepte de 
la mociô, el quai és el d’estudiar d’agermanar els 
subsidis per vellesa amb restructura de la Sec- 
ciô d’Invalidesa de la Mutual, sota la base que, 
en arribar a determinada edat, es pugui renunciar 
als subsidis d’invalidesa per acollir-se als bene- 
ficis de la Secciô de Vellesa.

El Dr. Figa, com a Président de la Comissiô 
que estudia aquest projecte, li contesta que ja 
s’han discutit aquests extrems, perô que, malgrat 
aixô, recull la mociô per a sotmetre-la a la Co
missiô i estudiar-la de nou.

El Dr. Lucaya assabenta al Conseil de la de- 
funciô de la Sra. mare del Dr. Antoni Ros, de 
Verdu, i s’acorda que consti el condol del Sindi
cat i testimoniar-lo al company Ros.

Assabentat el Conseil de la mort del company 
Ricard Botey i Ducoiny, s’acorda testimoniar el 
condol del Sindicat a la familia llur i delegar al 
Conseller Dr. Saritinà perquè assisteixi a l’acte 
de l’enterrament en representaciô del Sindicat.

I, sensé altres assumptes a tractar, s’aixeca la 
sessiô.


